
 

De Holendrechter 1 Winter 2007 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

Stand van zaken plannen Stadsdeel Zuidoost met 

betrekking tot nieuwe woningbouwlocaties. 
 

In de vorige Holendrechter hebben we een uitvoerige 

rapportage gegeven over de snode plannen van 
Dagelijks Bestuurslid Verdonk om op de plaats waar 

al meer dan 23 jaar de kinderboerderij gevestigd is 

huizen te laten bouwen. Het heette wel slechts 
‘Studies’, maar niemand geloofde er in dat dit alleen 

maar vrijblijvende studies zouden zijn. Temeer niet 

omdat alle vergaderingen die door de projectgroep 

werden gehouden (de laatste op 27 juni) plaats vonden 
in aanwezigheid van Dagelijks Bestuursleden.  

 

Direct nadat wij via-via te horen kregen dat ‘t Brinkie 
zou moeten verdwijnen van deze plek zijn we in actie 

gekomen. Op 12 september zijn maar liefst 7150 

handtekeningen aan DB-lid Verdonk aangeboden 
waarin een dringend beroep werd gedaan de 

kinderboerderij op de bestaande plek te behouden.  

Toen zij als reactie hierop zei dat 't Brinkie mocht 

blijven ontstond een grandioos applaus. De week erna 
stond het met grote letters in de Echo: de kinder-

boerderij mag op de huidige plaats blijven. Maar 

‘Brinkie mag blijven’ was een politieke uitspraak, 
bleek achteraf. Zij bleek hiermee bedoeld te hebben 

dat 't Brinkie in de woningbouwplannen wel voor 

Gaasperdam behouden zou blijven. Maar zij zou niet 

gezegd hebben dat 't Brinkie op de huidige plek zou 
mogen blijven. Misschien in de directe omgeving, 

waarbij twee mogelijkheden naar voren zijn gebracht. 

Een op de plek waar nu het Adidas plein is (sport-
voorzieningen) en een ander dicht bij de Gaasperplas 

(in de buurt van het kunstwerk). En allemaal omdat de 

huidige plek van de kinderboerderij zo uitermate 
geschikt zou zijn voor nieuwe woningen. 3 november 

konden op het Stadsdeelkantoor de burgers reageren 

op de plannen van de begroting 2008. Ook onder-

getekende is daar naartoe geweest om nogmaals 
op het belang van behoud op de huidige plek te 

wijzen. Daarbij werd ook naar  

 

voren gebracht dat 

deze plek gegarandeerd was in de structuurvisie 2020. 

Daarin is een pleidooi gehouden voor versterking van 

het Centraal Park. In de structuurvisie werd ook 
aangegeven dat mogelijk de oostzone van ons 

Centraal park een woningbouwlocatie zou kunnen 

worden. Maar ja, het waren nog maar studies, waar 
raadsleden zich nog niet in hoefden te verdiepen, zo 

leek het. Ik bracht naar voren dat dit alleen maar geldt 

wanneer er geheel nieuwe ontwikkelingen aan de orde 

zijn binnen de 15-jarige periode dat de structuurvisie 
van toepassing is; daar kan nu toch nauwelijks sprake 

van zijn. Toen kwam het argument naar voren dat het 

Stadsdeel opdracht heeft 5.000 nieuwe woningen te 
bouwen. Een argument dat volgens mij helemaal 

nergens op slaat, omdat die opdracht al bestond vóór 

de structuurvisie. In de structuurvisie wordt een 
onderscheid gemaakt tussen parken: Stadspark 

(Bijlmerpark), Regionaal Park (Gaasperpark), 

Randpark (Bijlmerweide, Gaasperzoom en Hogedijk) 

en wijkpark, o.a. het Centraal Park Gaasperdam.  
In de wijkparken zijn voorzieningen voor de buurt van 

belang: speelmogelijkheden, school-, schoffel- en 

natuurtuinen, kinderboerderij. Punt uit ! 
 

 

Bouwplannen Centraal Park 

Gratis krant voor en door de bewoners van de w ijk  Holendrecht 

Lees verder op bladzijde 4 

Handtekeningen verzamelen op de markt 
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Judovereniging Bushido 

Sinds ongeveer 15 jaar bestaat de judovereniging 

BUSHIDO. Kinderen tussen de 6 en 13 jaar judoën op 
dinsdag en vrijdag in de DOJO van Sporthal 

Gaasperdam (www.gaasperdam.nl). 

 
BUSHIDO is een kleine judovereniging. Op dit 

moment judoën er ongeveer 35 kinderen. Naast goed 

leren judoën, vinden wij veiligheid, gezelligheid en 
veel aandacht voor ieder kind erg belangrijk, daarom 

wordt er getraind groepen van maximaal 15 kinderen).  

Naast de lessen zijn er ongeveer 5 keer per jaar 
wedstrijden. Twee daarvan worden door de club zelf 

georganiseerd en daarnaast doen we mee aan 

wedstrijden die door andere clubs worden 
georganiseerd. Onze judoka’s kunnen dan hun 

krachten meten met die van judoka’s van de andere 

clubs. Minimaal eenmaal 
per jaar zijn er examens. 

De lesuren zijn: 

Dinsdag 17.00 tot 18.00 uur 
en 18.00 tot 19.00 uur. 

Vrijdag 16.30 tot 17.30 uur 

en 17.30 tot 18.30 uur. 
Het lesuur waarin het kind 

geplaatst kan worden, is afhankelijk van leeftijd en 

ervaring. De docente Lieneke Stilkenboom bepaalt de 
juiste groep. Daarbij zoveel mogelijk rekening 

houdend met de wensen van de nieuwe leerlingen en 

hun ouders/verzorgers.  
Als een kind erg goed is, bestaat de mogelijkheid om 

2x per week te trainen. De eerste twee lessen zijn 

altijd gratis. Zo kan een kind eerst even kijken en de 
sfeer proeven alvorens de verplichting aan te gaan om 

minimaal een jaar contributie te betalen. Wanneer een 

kind voor het eerst komt hoeft het niet meteen een pak 
te kopen. Vaak kan hij/zij van de club wel een pak 

lenen. De contributie is € 150,- per jaar. Dit bedrag 

wordt in drie termijnen automatisch afgeschreven. 
Voor meer informatie kan contact worden opgenomen 

met: 020 – 6971524 (Jolanda Koenders, ledenadm.) of 

020 – 6968187 (Marianne van de Broek – secretariaat) 
 

Er wordt overigens niet alleen gejudood. Een 

hoogtepunt van het jaar is het jaarlijkse judokamp, dat 
ieder jaar begin juni op de Veluwe gehouden wordt. 

We judoën niet maar doen wel veel leuke spelletjes en 

spannende (nacht)wandelingen. Gezelligheid staat 
hier voorop. Daarnaast gaan we eenmaal per jaar 

zwemmen met de kinderen die minstens 20 loten 

van de grote clubactie hebben verkocht. 
Natuurlijk komt Sinterklaas langs en we hebben 

eenmaal per jaar ouder-kind judo. 

Dus wanneer een 

kind gewoon lekker 

wil bewegen, zijn 
energie kwijt wil en 

lid wil zijn van een 

gezellige sportclub 
dan is judoën bij 

BUSHIDO misschien 

wel geschikt voor 
hem of haar. Echter 

judo is wel een 

serieuze sport en 
daarom niet geschikt voor vechters. Judo betekent 

immers "vechten" zonder geweld of wapens te 

gebruiken. (ofwel 'de zachte weg') Judo is een spel. 
Het is stoeien, maar dan wel met 'strenge' regeltjes. 

 

 

Welzijnsstichting Anand Joti 

 
 

Beweeg activiteiten in samenwerking 

met Hart in Beweging 

 
Hatha Yoga 

elke donderdag van 20:00 tot 21:15 

uur. De kosten bedragen: 20 euro 
per maand  

 

Indiase Filmdans 

“Bollyrobics” (tot 12 jaar). 
Elke zondag van 11:00 tot 12:00 

uur. De kosten bedragen: 20 euro 

per maand.  
 

Kom gezellig en ontspannen bij ons 

bewegen! Locatie: Mijehof 7a 

(gebouw WHS Anand Joti).  
 

Voor meer informatie: 020 – 6963070 ( na 18.00 uur) 

of reply@anandjoti.nl 
 

 

Sportberichten 

 

De heer Kemna stuurde ons een korte ‘geschiedenis 

van Amsterdam”. Dat verhaal houdt u van ons 

tegoed tot de volgende keer.  

 

Wel willen wij heel graag de beste wensen aan u 

overbrengen, wensen die de heer Kemna meestuurde 

met zijn verhaal:  

“Ik wil u allen hele mooie feestdagen en een 

mooi, maar vooral een eensgezind en gezond 

2008 toewensen”.                        Marcel Kemna 
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Ook voor de Holendrechter ligt er weer een jaar achter de rug. Een jaar met financiële problemen. Een jaar waarin 

wij dankzij het nieuwe subsidie systeem van het wijkbeheer geld te kort kwamen. Zoals wij al eerder schreven, het 

subsidiesysteem van het wijkbeheer is omgetoverd tot een totaal onzichtbaar gebeuren voor de mensen die er 
gebruik van willen maken. De bewoner van Holendrecht heeft maar af te wachten wat er in de krochten van het 

stadsdeel wordt bedisseld. Inspraak over de verdeling van de subsidie, zoals die er vroeger was, is afgeschaft. Het 

kleine beetje gevoel wat we hadden van “we horen er bij” is daarmee geheel verdwenen. Kortom, het wás goed, 

maar men heeft het subsidiesysteem veranderd zonder goede motivatie en het resultaat is dat onder andere de 
Holendrechter tekort komt en dat niemand weet waar het bewonersbudget aan besteed is. Iets anders is de 

samenwerking met Maazo. Die samenwerking is er namelijk niet. De redactie had na besprekingen met Maazo 

gehoopt, dat we samen het blad zouden gaan maken, maar niets is minder waar. De redactie hoort helemaal niets 
meer van Maazo en de opbouwwerkster. 

 

Helaas zijn er meer dingen die niet goed gaan in Holendrecht. Met name het bewonersoverleg, dat vroeger om de 

zes weken werd gehouden, ligt totaal op z’n gat. De laatste overlegvergadering is gehouden op 29 oktober. Onder 
leiding van een vreemde opbouwwerker werd er vergaderd door zegge en schrijve zes personen. Van deze 

vergadertijgers kwamen er vijf uit Holendrecht Oost en één uit West. De notulen van laatste vergadering in juni 

waren niet aanwezig, want die was niet doorgegaan wegens gebrek aan belangstelling. Het is jammer maar helaas 
de waarheid. De oorzaak is divers. Het opbouwwerk is hier voor een groot deel schuldig aan. Als er niet regelmatig 

een bijeenkomst gehouden wordt, raakt men de routine kwijt en weet men niet meer waar het over gaat, men blijft 

weg. Maar ook de bewoner is schuldig, het is toch zijn wijk en zijn leefomgeving waar het over gaat. Als je ergens 
je verhaal over je buurt kwijt wil dan is dat toch wel op het bewonersoverleg. Ook het buurtbeheeroverleg is een 

kwijnende zaak. Voorheen werden op dit overleg zinnige dingen besproken met de betreffende manager van een 

stadsdeelafdeling, maar dat is lang geleden en nog alleen maar een wens van de Holendrecht bewoners. 

 
Gezien bovenstaande vraagt de redactie zich af of zij nog wel recht van bestaan heeft. Zonder geld en zonder 

inbreng van de bewoners en van Maazo wordt het bijzonder moeilijk een interessante krant te maken voor 

Holendrecht. De redactie wil in samenwerking met het opbouwwerk, het wijkbeheer, en vooral niet te vergeten de 
bewoners van Holendrecht een goed communicatiemiddel maken. Als dit niet lukt, moeten wij helaas de stekker er 

uit trekken. Dit hopen wij niet te moeten doen, want met z’n allen kunnen we er een mooi Holendrecht van maken.  

De redactie van de Holendrechter wenst alle medewerkers en inwoners van Holendrecht en ver daarbuiten 

een goed kerstfeest toe en een voorspoedig en gezond nieuwjaar. 
 

 

 
De buurtregisseur Marc Schaap heeft ons informatie 

gestuurd, daar zijn we blij mee. Het is wel jammer voor 

de lezers van de Holendrechter, dat deze informatie niet 

wat duidelijker is. Wat moeten wij ons bijvoorbeeld 

voorstellen bij het realiseren van ‘een aantal projecten’, 

en wat bij ‘Holendrecht 2 en 3’? Iets dat intern bij de 

politie een duidelijk begrip is, vraagt voor de bewoners 

soms wat uitleg. En een inloopspreekuur, kan dat niet 

gewoon in het politiebureau, elke wijk op een vaste tijd, 

in plaats van alleen voor Holendrecht Oost? Ook in 

andere buurten zullen de mensen 

wel eens vragen hebben. 

 
Hier volgt het bericht, iets bewerkt: 

De politie Remmerdenplein, onder leiding van 

ondergetekende, zal een aantal projecten binnen de 
wijk gaan realiseren. Over de feitelijke uitvoering 

kan ik u niet al te veel informatie geven gelet op 

werkzaamheden. Wel staat een aantal  

 

verkeerscontroles op stapel, welke in de korte 
maanden gerealiseerd zullen gaan worden. Verder wil 

ik meedelen dat er mogelijk een inloopspreekuur zal 

komen rondom Holendrecht Oost. Tijdens het laatste 
buurtoverleg schijnt dit ter sprake te zijn gekomen, en 

ik wil daar als buurtregisseur gehoor aan geven. Ik zal 

binnen de wijk een geschikte locatie zoeken. 

Misschien heeft iemand een suggestie. 
  

Namens de politie willen wij de lezers van De 

Holendrechter wijzen op het feit dat de "dure" 

maanden er weer aankomen. Hiermee willen we waar-
schuwen dat u alle toegangsdeuren en ramen goed 

afsluit, wanneer men niet thuis is! Ook geldt dit advies 

voor de nachtelijke uren. Dit natuurlijk ter 
voorkoming van diefstal cq inbraak in uw woning. 

 Met vriendelijke groet,  

Van de redactie 

Marc Schaap, buurtregisseur Holendrecht 2 en 3 
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Vroeger had Woningbouwvereniging Patrimonium 

een groot aantal woningen in Holendrecht West en 
een klein aantal in Oost in bezit. Na een grote ruil 

(herverkaveling) door woningbouwverenigingen in 

Amsterdam verloor Patrimonium al z’n bezit in 
Holendrecht West. Enige tijd later is Patrimonium 

opgegaan in een fusie met Rochdale, waardoor het 

bezit in Holendrecht Oost op ruim 200 wooneenheden 

kwam te staan. Een mengelmoes van eengezins-
woningen, hateenheden, benedenhuizen voor 

bejaarden en galerijwoningen. 

De bewoners van Mijehof – Mijndenhof complex 206 

genoemd hadden een eigen bewonerscommissie die in 

gesprek was met de rayondirecteur van Patrimonium 
en later met de vestigingsdirecteur Zuidoost van 

Rochdale. De bewonerscommissie wisselde wel eens 

van bezetting, maar bleef door de jaren heen toch 

altijd goed op peil. Dit bleef zo tot 2005, het jaar 
waarop het stadsdeel toestemming gaf aan Rochdale 

de eengezinswoningen in de verkoop te doen. De 

verkoop van de huizen liep vrij goed en voor het jaar 
om was, was driekwart van de woningen verkocht. 

Dit betekende dat een klein aantal huurders overbleef 

om de bewonerscommissie te bemannen want als 
eigenaar kun je geen zitting hebben in een commissie 

van Rochdale. U voelt hem zeker al aankomen? We 

zijn druk op zoek naar nieuwe leden voor de beide 

bewonerscommissies in Holendrecht Oost. 
We zijn dus op zoek naar huurders van Rochdale, die 

een klein beetje tijd willen besteden aan korte 

vergaderingen en één maal per jaar een schouw van 
het complex willen houden. Dit gebeurt samen met 

een personeelslid van het Sociaalbeheer van 

Rochdale die daarover een verslag zal maken. U 

ziet er wordt niet gek veel van u gevraagd en het 
meeste werk wordt voor u gedaan. Maar als u 

ambitieus bent is er veel meer voor u te bereiken. U 

kunt dan als lid van een bewonerscommissie lid 

worden van de Gebiedsraad Zuidoost. U hebt dan 
minimaal vier keer per jaar een overlegvergadering 

met de vestigingsdirecteur van Rochdale Zuidoost. 

Besproken wordt daar het reilen en zeilen van het hele 
Rochdale bezit in de Bijlmer en Gaasperdam. 

Uiteraard vergadert u ook met alle andere 

bewonerscommissies binnen Zuidoost. 

En u kunt zelfs nog meer bereiken als u dat ambieert. 
De Gebiedsraad bestaat uit zeven leden en van die 

zeven kunnen er drie gekozen worden om zitting te 

nemen in de bewonersraad van Rochdale. (de 
bewonersraad heet Patroc). U praat dan met de 

voorzitter van de raad van bestuur van Rochdale over 

huurverhogingen, servicekosten, woonregels, 

adviesaanvragen Verkoopbeleid van Rochdale, 
leefbaarheid enzovoorts. 

 

Kortom, u kunt veel betekenen voor u zelf en uw 
buren al is het alleen maar door zitting te nemen in de 

bewonerscommissie van Rochdale. Voor meer 

informatie kunt u terecht bij Th. Arts 020 696 15 46  
of  kijk eens op de website van Rochdale 

www.Rochdale.nl en klik op bewonersparticipatie.   

  

 
 

 

 

Wat is dan de reden dat de structuurvisie 2020 amper 
een jaar nadat zij door de Raad is aangenomen terzijde 

wordt gelegd? Die van de machtspolitiek is de meest 

gehoorde. "Omdat sinds de verkiezingen in 2006 één 
politieke partij de absolute meerderheid in de Raad 

heeft", zo klonk het op de markt toen die 7.000 hand-

tekeningen werden ingezameld. Maar aan alle kanten 
klinkt de vraag hoe het in godesnaam mogelijk is. 

"Aan iets dat door de bevolking zelf is opgebouwd, 

hoe durf je daar aan te komen?" klonk het vaak 

letterlijk. Een spannend jaar wordt 2008 dus, wanneer 
de besluitvorming gaat plaats vinden. Zelf twijfel ik er 

niet aan of bij het uiteindelijke plussen en minnen zal 

't Brinkie op de huidige plek blijven bestaan. 
Argumenten uit de Structuurvisie 2020 alsook het 

geweldige draagvlak onder de bevolking van 

Gaasperdam voor het behoud van ons Brinkie op deze 

plek zijn daarbij de meest doorslaggevende. 

 

Vanuit deze hoop en verwachting: prettige 

Feestdagen en een goede besluitvorming in 

2008 ! 

 

Rochdale en zijn bewoners 

Tekst en foto: Theo Arts 

Tekst en foto bls.1: Toon Borst 

Voorlichtingsbus van Rochdale 

vervolg Centraal Park (van blz.1) 

http://www.rochdale.nl/
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Einde groot onderhoud Holendrecht Oost. 
Nu het groot onderhoud in Holendrecht Oost op z’n 

eind loopt, leek het ons aardig om met het gezicht van 
alle werkzaamheden, de voorlichter van het stadsdeel, 

de heer H. Kapiteijn een praatje te maken. De heer 

Kapiteijn is werkzaam voor de Sector Wijkbeheer 

afdeling BOR. Hij houdt zich bezig met Inkoop Groen 
en Voorlichting. In het geval van het project groot 

onderhoud Holendrecht Oost deed hij aan voorlichting 

en bemiddeling tussen de bewoners, de projectleider 
en uitvoerenden. Men heeft voor dit model gekozen 

omdat de praktijk heeft uitgewezen dat dit de beste 

oplossing is voor de in- en externe communicatie. 

Dit model zal ook worden gehanteerd bij de ophoging 
van de binnenhoven van Holendrecht West. De 

bewoner kan met al z’n problemen bij één man terecht 

en de voorlichter weet binnen de organisatie de juiste 
man of vrouw aan te spreken. Een groot winstpunt van 

dit systeem is dat de bewoners een aanspreekpunt 

hebben op dezelfde plaats, in dit geval een bouwkeet 
tussen Mije- en Mijndenhof en altijd op de zelfde tijd 

dus een vertrouwd en herkenbaar ontmoetingspunt. 

Met welke vragen of problemen is de heer Kapiteijn 

in de afgelopen twee jaar zoal geconfronteerd 
geworden?  

 

Bovenaan de klachtenlijst stond volgens hem de kap 
van de bomen en het groen dat verwijderd moest 

worden. De mensen waren boos en aangedaan door 

het rigoureus weghalen van al het groen en veel 
bomen. Dit ondanks dat men over dit gebeuren van te 

voren was ingelicht tijdens de voorlichtingsavonden, 

waarvan er verscheidene zijn gehouden. Maar eerlijk 

is eerlijk, met name 
Mijehof heeft er een 

jaar bijgelegen als een 

derde wereldland. 
(mening redactie) 

 

Op een goede tweede 

plaats staan de 
klachten over het 

gebruik van auto’s in de nieuw aangelegde straten. 

Niet alleen door bewoners, die van mening waren dat 
zij hun boodschappen nu tot de voordeur konden 

brengen, maar ook van leveranciers en uitvoerders die 

de nieuwe straten vervormden. Het herstellen van de 
stukgereden bestrating is extra tijd gaan kosten. Naar 

aanleiding van de meldingen wordt gekeken welke 

maatregelen te treffen zijn om het doorrijden te 

belemmeren. Tevens wordt gekeken hoe het 
doorrijden tussen de huisblokken tegen te gaan en 

hoe de beplanting te beschermen.  

Veel vragen en 

klachten kwamen 

ook door de 
huisaansluitingen 

zoals water, gas 

en riolering die 
bij de 

desbetreffende 

diensten moesten 

worden 
neergelegd. Veel 

mensen waren in de veronderstelling 

dat het stadsdeel deze werkzaamheden zou moeten 
verrichten. Ook de mindervalide parkeerplaatsen 

waren dikwijls een punt van discussie. Ook enkele 

vragen werden gesteld door radeloze mensen die hun 

huis aan het verbouwen waren en geen kans zagen het 
aangekochte materiaal zoals keukens, vloerbedekking 

en dergelijke in hun huis te krijgen. Hier werd in 

overleg voor een passende oplossing gekozen.  
 

Dan waren er nog bewoners die het spreekuur niet 

vertrouwden en zich daarom per brief richtten tot de 
projectleider J. Drenthe of aan het raadsadres. 

Het spreekuur is inmiddels gesloten. Terugkijkend is 

het spreekuur goed bezocht en zijn veel bewoners op 

een juiste en correcte wijze geholpen. De start ven het 
project zal geen schoonheidsprijs verdienen door een 

groot aantal tegenslagen zoals wateroverlast, vroege 

vorstperiode en niet te vergeten de droge periode die 
voor de nieuwe aanplant funest was. Dankzij het veel 

water geven is de beplanting toch goed aangeslagen. 

Maar al met al is men wel tevreden over de voortgang 
van een toch wel moeilijk project. 

 

Nu is men aan het afronden, het groen wordt 

aangeplant en hersteld. De ingang van Mijehof is 
opnieuw geprofileerd. Voor de kerst hoopt men alles 

gereed te hebben en moet de rust weer zijn 

wedergekeerd. Tenslotte is er op 14 november op 
feestelijke wijze een nieuwe bewegwijzering 

gepresenteerd die waarschijnlijk nog in december zal 

worden aangebracht als slagroom op de taart. 

 
 

 

 
 

Interessante websites voor de buurt 
 
www.zuidoost.amsterdam.nl    (stadsdeel) 

www.kinderboerderijbrinkie.nl      (kinderboerderij) 

www.bnholendrecht.nl       (bewonersnetwerk) 

www.delaagbouw.nl         (buurtvereniging) 
www.swazoom.nl      (buurthuisactiviteiten) 

Na twee jaar hard werken ... 

Tekst en foto van de heer Kapiteijn: Theo Arts 

De heer H.Kapiteijn 
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Na het nieuws van het magere weitje op de 

voorpagina, nu nieuws van het vette Brinkie-weitje  
 
Nieuw kalfje koe Anje  

Op donderdag 26 augustus is Koe Anje(7 jaar) voor 

de vierde keer bevallen. Na twee stiertjes de eerste 

twee keer, kuiskalfje Amber (de derde keer) nu weer 
een meisje dat we Cynthia noemen. Moeder en 

dochter maken het nog steeds prima. Evenals Amber 

die echt als een zusje optreedt. Lijkt Amber sprekend 
op haar moeder, Cynthia heeft een rode/bruinachtige 

vacht. 

Overlijden Dirk Eigenhuis op 10 oktober 

Koe Anje is een paar jaar geleden geschonken door 
(ome) Dirk Eigenhuis. En werd vernoemd naar zijn 

vrouw Anje (toen nog in leven). Anje is een paar jaar 

geleden overleden. En op 10 oktober is ook ome Dirk 
op 86 jarige leeftijd van ons heen gegaan. Meer dan 

20 jaar lang was hij een actief vrijwilliger voor 't 

Brinkie. Samen met Koen, de beheerder, heeft hij heel 
wat hokken en stallen voor 't Brinkie getimmerd. Ook 

was hij al die jaren bestuurslid van onze boerderij, tot 

aan zijn dood aan toe is hij dit gebleven. Ome Dirk, 

bedankt voor alles wat je voor de kinderen in 
Gaasperdam gedaan hebt! 

Brinkie Kalender 2008 

Voor de 24e keer al weer is hij uit: de jaarlijkse 
Brinkie kalender. Met zeven foto's van kind en dier. 

Een overzicht van de feestdagen en de vakanties in 

deze regio. Ruimte om eigen verjaardagen en 
dergelijke op te schrijven. Een kleurplaat en een 

overzicht van de sponsors en donateurs.  

Inzamelen oud papier 

Met nog twee maanden te gaan stond de thermometer 
van het oud papier voor geheel Zuidoost op 2151 

ton. De eindstand blijft onder de 2400. Daardoor zal  

't Brinkie wel haar vastgestelde 27.000 euro van het 
Stadsdeel krijgen, maar de bonus voor de kinderboer-

derijen zal uitblijven. Die bonus zou een vergoeding 

zijn voor de extra’s die 't Brinkie van de papierhan-

delaar kreeg door papier en karton te scheiden. Per 
jaar minimaal 3.000 euro. Gelukkig worden deze extra 

inkomsten nu via de extra verkoop van allerlei 

spulletjes gecompenseerd. Maar dit weerhoudt ons 
niet te blijven roepen: Oud papier is voer voor het 

dier! Scheid het van het restafval en deponeer het in 

de ondergrondse containers ! 
Brinkie - winkel 4 dagen in de week open  

Naast de verkoop van allerlei spullen via de grote 

rommelmarkten in mei en september, vindt er op 

't Brinkie op maandag, woensdag, donderdag en 
vrijdag tussen 13.30 en 15.30 ook verkoop van 

allerlei spulletjes plaats. Inbrengen van allerlei  

 
(redelijk goede) spullen kan dagelijks (niet op 

dinsdag, wel in het weekend ) tussen 8.00 en 17.00.  
Kinderboerderij 't Brinkie heeft een uitmuntende 

verbinding met Sri Lanka en India. Zo staat het op een 

van de vanen sinds de opening van het Bijlmer Station 
op zaterdag 17 november. Zoals bekend zijn er in 

2005 van de helft van de muntenactie twee 

speeltuintjes (mini-brinkies) naar Sri Lanka over 

gevaren (bij elkaar goed voor 12.000 euro). In 2006 
en 2007 was deze actie goed voor maar liefst 20.000 

euro voor het door de tsunami weggevaagde weeshuis 

Gurukulam (inclusief een mini-brinkie in de vorm van 
een veestapel), dat begin 2008 officieel wordt 

geopend (zie www.rajasrilanka.nl). Sinds augustus j.l. 

hebben we ook enkele duizenden euro's kunnen 
overmaken naar www.stichtingbalanand.nl dat zich 

inzet voor zorgboerderij UMANG voor gehandicapte 

kinderen in de buurt van Mumbai in India. Want de 

penningmeester van 't Brinkie is sinds de tsunami ook 
de Muntenman van Amsterdam geworden. Via meer 

dan 20 melkbussen in de stad roept hij mensen op 

hun buitenlandse munten en biljetten in die bussen te 
deponeren: marken, peseta’s, lires, schillingen, maar 

ook allerlei vakantieoverschotjes als kronen, dollars, 

ponden, reals, randen enz. 

En Brinkie zelf is er ook alleen maar rijker van 
geworden! Een win-win situatie heet dat. Je doet wat 

voor een ander, en je wordt er zelf ook nog rijker van! 

Na de verbouwing van de grote stal en de bouw van 
de wagenschuur uit de opbrengst van de muntenactie 

in 2001-2004, hebben we van een gedeelte van de 

opbrengst 2005-2007 de ezelstal, het kippenhok en de 
kippenren kunnen vernieuwen en nieuwe berghokken 

gebouwd! Nu de opbrengst van de muntenactie vooral 

uit de "Stadsbussen" komt gaat er dit jaar een extra 

bedrag naar genoemde zorgboerderij (al weer een 
Brinkie) in India. In Holendrecht staan de 

melkbussen in het Kringloopcentrum naast de 

sigarenwinkel en bij bloemenman John bij metro 
Holendrecht.  

 

Brinkie nieuws 

Tekst en foto: Toon de Muntenman 

http://www.rajasrilanka.nl/
http://www.stichtingbalanand.nl/
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Er woont een kanjer in onze buurt 
Bij de Special Olympics World Summer Games in Sjanghai 

(China) heeft Sacha Mulder in oktober jl. een gouden 

medaille voor judo gewonnen. Sacha beoefent deze sport al 
van jongs af aan. Zij is begonnen bij Henny Plezier, maar 

nu is ze lid van judovereniging Prisma in Amsterdam. Hier 

traint ze, samen met haar trainer Tycho, 2 keer in de week 

en de weekenden gaat zij vaak naar toernooien. Het is niet 

de eerste keer dat ze nummer één is geworden, thuis staat 

haar kamer vol met bekers en hangen er overal vaantjes en 

medailles. Bovendien is zij al een keer wereldkampioene 

geworden. Hierop is zij heel erg trots. Het toernooi in 

Sjanghai was toch wel een heel bijzondere ervaring. In het 

stadion waren bij de opening zo'n 80 duizend mensen. 

Zoveel had ze er nog nooit gezien bij een wedstrijd. Bij 

Ajax in de Arena is zij dit met 50.000 toeschouwers wel 
enigszins gewend. Hier is zij bij alle thuiswedstrijden (als 

zij zelf geen verplichtingen heeft) samen met haar vader op 

de tribune te vinden en juicht dan hard als er een doelpunt 

door Ajax wordt gemaakt. Nog nooit was ze zo lang en zo 

ver van huis geweest, maar heimwee heeft ze absoluut niet 

gehad. Toen ze op 12 oktober terugkwam op Schiphol, 

stonden er veel familieleden en vrienden met spandoeken 

en bossen bloemen om haar te verwelkomen. Dit had ze 

echt niet verwacht. Wij wensen Sacha nog veel sportieve 

jaren toe. 

Niet alleen 
bij judo, 

maar ook bij 

het dansen 

en 

paardrijden, 

want dat 

doet ze er 

ook nog 

even bij. 

Dus druk.. druk.. druk. 

Nogmaals van harte 

gefeliciteerd en veel plezier.  
 

 

 

 

 

 

“Leuke cursussen doe je in Zuidoost” was de leus bij de 

start van het cursusbureau. Afgelopen najaar hebben ruim 

230 cursisten meegedaan aan één van onze topcursussen. 

Taartdecoratie, Buikdans en Spaans waren ongekend 

populair. Maar ook de andere cursussen konden rekenen op 
veel belangstelling. Inschrijven en betalen gaat gewoon via 

het internet en een éénmalige machtiging. Als u niet bekend 

bent met internet wordt u in het activiteitencentrum verder 

geholpen. Of bel de cursuslijn 5696867; e-mail: 

cursusbureau@swazoom.nl. Inschrijving en betaling 

voor een cursus uiterlijk twee dagen voor aanvang. 

Meer informatie bij de cursuscoördinator: 

f.brouwer@swazoom.nl. 

Buikdans in AC Holendrecht 

De cursushit van dit najaar! Vrouwen, laat je meeslepen en 

inspireren door de klanken van de Oriëntaalse muziek! Start 

maandag 28 januari: beginners 19.30 - 20.30 en 

gevorderden 20.45 - 21.45, of start vrijdag 1 februari: 

beginners 19.00 - 20.00, gevorderden 20.00 - 21.00.  

Docent is Jihane Fahidi. 10 lessen kosten € 50,-  

 

Voor Niets Een Fiets! Fietsreparatie in AC Holendrecht 
Kent u dat: uw fiets is stuk en voor u het weet is hij 

verroest. Zelf je fiets kunnen repareren is heel plezierig. In 

deze cursus voeren we standaard reparaties uit. In de laatste 

lessen ook ingewikkelder reparaties. U dient zelf een (oude) 

fiets mee te nemen. Docent is Arnold Vogelpoel. 6 lessen 

kosten € 25,-. Start dinsdag 5 februari 19.00 - 21.00 . 

 

Cocktails shaken in AC Holendrecht 

Een workshop cocktails bereiden. Alle deelnemers staan 

zelf achter de bar. Behalve mengen leert men ook cocktails 

versieren en "free style pouring". De barman geeft tips! 

Voor meer informatie: www.cocktailworkshops.nl 
De docent is van Bar Training Centre. Het is maar één les, 

op woensdag 7 februari van 19.30 - 21.30, kosten € 35,-. 

 

Voor andere cursussen in Zuidoost, buiten Holendrecht, 

kunt u kijken op de website: www.swazoom.nl, kies 

eerst ‘volwassenen’ en vervolgens ‘cursusbureau’. 

 

 

 

 

 

Op 26 november jl. werd een bijeenkomst 

voor bewoners gehouden in het Activiteiten 

Centrum Holendrecht. De avond werd georganiseerd 

door het stadsdeel, om te proeven hoe bewoners de 

verkeers-problematiek van Zuidoost ervaren en wat zij 

denken dat ermee moet gebeuren. 

Aanwezig waren +/- 40 bewoners die door een ambtenaar 

globaal werden voorgelicht over de knelpunten in de wijk, 

en wat het stadsdeel er tot nu toe aan heeft gedaan. Daarna 

ontstond onder leiding van Frank Ratelband een discussie 

tussen bewoners en stadsdeel-wethouder Verdonk. Zij zal 
in juni 2008 met een nota parkeerbeleid voor Amsterdam 

Zuidoost komen. De discussie spitste zich toe op goed 

bedoelde adviezen, zoals slagbomen voor de wijken, 

betaald parkeren en voldoende parkeerplaatsen buiten de 

wooncentra. Het probleem schuilt in het vrij houden van 

parkeerplaatsen voor bewoners. Men kan bezoekers van 

ziekenhuizen, winkels, evenementen, en ook forensen niet 

verbieden de wijken in te rijden en daar te parkeren, om dan 

met bus of metro naar hun bestemming te gaan. Als men 

daar maatregelen tegen wil treffen kan men bijvoorbeeld 

blauwe zones inrichten. Maar dat kost geld aan inrichten en 

handhaving en er staat geen opbrengst tegenover. De 
inkomsten van bekeuringen gaan naar Den Haag en zo blijft 

Zuidoost met lege handen zitten. Hoe de nota van 

mevrouw Verdonk er uit gaat zien weten we niet, maar 

we hopen wel dat er op deze ‘voorspraakavond’ 

voldoende ideeën zijn aangedragen om in haar nota te 

kunnen verwerken. 

In het zonnetje gezet 

Tekst en foto:  

Buurtvereniging De Laagbouw, 

Yvonne Boomgaard-Thiry 

Parkeren in zuidoost 

Cursussen in AC Holendrecht 

Verslag: Theo Arts 
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Politiebureau Remmerdenplein 
Niet-spoedeisende zaken: 

 0900 - 8844 

Alarmnummer 112 

 

Informatie Stadsdeel 020 - 2525000 

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 
Inloopspreekuur 9.00 - 11.00 

behalve woensdag;  Kempering 100 

Tel.advies: 13-14 uur 020 - 3141618 

 

Meldpunt Zorg en Overlast 
   020 - 2525555 

Horeca overlast   020 – 4214567 

 

 

 

 

 

Ouderenconciërge 
Paul Zwartjes 

maandag 9.00 - 11.00 

donderdag 11.00 - 12.00 

Holendrechtplein 37 020 - 6974582 

 

MAAZO 020 - 3140710 

 

Meldpunt Openbare Ruimte  

en Milieupolitie  
8.00 – 16.00 uur 020 - 2525222 

 

Afvalpunt (gratis)    0800-6650566 

 

Defecte straatverlichting 
Dynamicon   020 – 5972626 

 

Storingen 
Water  0800 - 1525 

Kabel  0900 - 1580 

Gas en elektra  0800 - 9009 

 

Formulierenbrigade 
Medewerkers van de Formulieren-

brigade bekijken samen met u waar u 

recht op heeft. Ook helpen ze bij het 

invullen van aanvraagformulieren. Bel 

voor een afspraak:   020 - 3141030 

 

Kunt u niet zelf komen, dan komt de 

formulierenbrigade bij u thuis. 

 

 

 
Oplage: 4750 
Verspreiding in geheel Holendrecht 
Verschijnt vier keer per jaar 
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Jeugd van Holendrecht Colofon 

 

 
 

Je leest de Holendrechter wel eens. En dan denk je dat die veel flitsender 

kan. Je zou er misschien wel een vet cool krantje van willen maken, waar 

ook informatie voor jouw leeftijdsgroep in te vinden is.  

Stuur je ideeën daarover dan gewoon naar holendrechter@yahoo.com.   

 

Of wil je af en toe zelf wel eens meewerken? De een kan iets schrijven 

over dingen waar volwassenen niet zo gauw aan denken. De ander kan een 

flitsende tekening maken. Je kan vragen stellen die door instanties of 

lezers  beantwoord worden. Er is veel mogelijk voor wie dat leuk vindt. Heb 

je wel zin om voor één keer of vaker iets te doen voor de Holendrechter, 

mail naar holendrechter@yahoo.com en we nemen contact met je op.  

Belangrijke telefoonnummers 


